



堅實可靠的基金會

扶輪最大的優勢之一，是我們的社員能夠團結一致，創造持恆的改變，而扶輪基金會則幫助我們將變革的夢想轉化為事實。

從根除小兒麻痺到促進和平，我們在全球各地所做的許多工作若沒有我們對基金會的持續支持，是無法實現的。

和平的工作對我來說尤其重要，而我們締造和平最有效的方法之一就是我們的扶輪和平獎學金——扶輪基金會的成果之一。該計畫幫助世界各地當前及將來有志於和平及發展的專業人士，學習如何預防及終止衝突。

憑藉奧托及弗蘭·沃爾特基金會 1,550 萬美元捐款的幫助，下一個扶輪和平中心將設立於伊斯坦堡的巴赫塞希爾大學，讓我們可以繼續在更多區域支持和平工作者。

再開一個和平中心是一項重要的里程碑，我們將於 2025 年在伊斯坦堡舉行的扶輪社長和平會議中慶祝這一成就。

這場於 2 月 20 至 22 日舉行、為期三天的會議，將聚焦扶輪家族倡導和平的多種方式。主題演講、座談會，及分組討論讓我們得以分享建設和平的構想，並促成有意義的對話，增進全球各地的和平。

這場社長和平會議已開始註冊。我希望能

會中看到各位，但如果你無法參加，我們基金會還有許多方式可以幫助你讓世界變得更好。11 月是扶輪基金月，這是一個絕佳的時機來深入瞭解您的基金會，並從事吸引您的目標。

全球獎助金支持在扶輪焦點領域內有持續性及具體成果的大型國際活動。透過共同應對社區的迫切需求，社及地區強化了全球夥伴關係。

地區獎助金則資助小規模的短期活動，旨在解決你所在社區及國外社區的需求。每個地區可選擇要把這些獎助金用於資助哪些活動。

我們的基金會甚至可以幫助各位支持我們精彩的年輕人計畫，包括扶輪青少年交換、扶輪青少年領袖獎及扶少團。

各位給我們基金會的捐款還促成大規模計畫——旨在解決其他方式無法解決之長期問題的計畫。

為了確保這些善行能延續超越我們的有生之年，讓扶輪捐贈基金在 2025 年 6 月 30 日達到 20.25 億美元的弘遠目標，就取決於你和我。

神奇扶輪並非憑空出現。每位新社員的加入、每項計畫的完成，以及對基金會的每一元捐款，都創造了這種神奇。

請與我一起支持扶輪基金會，攜手同心，我們會讓世界變得更美好。

史蒂芬妮·歐琦珂 STEPHANIE A. URCHICK
國際扶輪社長

捐款給
扶輪基金會
請至 rotary.org/donate。

註冊參加
2025 年
扶輪社長
和平會議
請至
rotary.org/istanbul25。



A solid Foundation

One of Rotary's greatest strengths is the ability of our members to come together to create lasting change, and The Rotary Foundation helps us transform dreams of change into reality.

From eradicating polio to building peace, much of the work we do around the world would not be possible without our continued support of our Foundation.

The cause of peace is especially important to me, and one of the most effective ways we build peace is our Rotary Peace Fellowship — a product of The Rotary Foundation. The program helps current and aspiring peace and development professionals around the world learn how to prevent and how to end conflict.

Thanks to a \$15.5 million gift from the Otto and Fran Walter Foundation, we can continue supporting peacebuilders in more regions with the next Rotary Peace Center, at Bahçeşehir University in Istanbul.

Opening yet another peace center is a monumental achievement that we will celebrate at the 2025 Rotary Presidential Peace Conference in Istanbul.

The three-day conference 20-22 February will highlight the many ways our family of Rotary advocates for peace. Keynote speakers, panel discussions, and breakout sessions will allow us to share ideas about building peace and foster meaningful conversations about promoting peace everywhere.

Registration for the Presidential Peace Conference is open. I hope to see you there, but if you can't make it, our Foundation offers so many ways to change the world for the better. November is Rotary Foundation

Month, a great time to get to know your Foundation better and pursue causes that appeal to you.

Global grants support large international activities with sustainable, measurable outcomes in Rotary's areas of focus. By working together to respond to pressing community needs, clubs and districts strengthen their global partnerships.

District grants fund small-scale, short-term activities that address needs in your community and in communities abroad. Each district chooses which activities it will fund with these grants.

Our Foundation can even help you support our wonderful youth programs, including Rotary Youth Exchange, Rotary Youth Leadership Awards, and Interact.

Your gifts to our Foundation also make Programs of Scale possible. These are long-term projects that seek to solve otherwise intractable problems.

To ensure these good works continue beyond our lifetimes, it is up to us to reach our ambitious Rotary Endowment goal of \$2.025 billion by 30 June 2025.

The Magic of Rotary does not appear out of nowhere. We create the magic with every new member inducted, every project completed, and every dollar donated to our Foundation.

Please join me in supporting The Rotary Foundation, and together, we will change the world for the better.

STEPHANIE A. URCHICK
President, Rotary International

Donate to
The Rotary
Foundation at
[rotary.org/
donate](https://rotary.org/donate).

Register for
the 2025
Rotary Presi-
dential Peace
Conference
at [rotary.org/
istanbul25](https://rotary.org/istanbul25).